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OPENBARE BESLUITENLIJST
COMMISSIE BESTUUR EN SAMENLEVING  

7 DECEMBER 2023
Locatie: Commissiekamer Ruim

Aanwezig: Corné van Werkhoven (SGP), Jacco Schook (D66), Wim van Krimpen (PvdA), Herman 
Verweij (VVD), Peter Sterrenburg (CU), Daniëlle de Jong (CDA), André Ruikes (CDA), Maarten-Jan 
van der Ende (SGP, tot 20.30 uur) 

Portefeuillhouders: Margreet de Deugd, Ramon Pardo Kruidenier
Griffier: Antoinette Conrad
Voorzitter: Jan-Willem Boersma

OPENING

1 Opening en vaststellen agenda

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. De agenda wordt ongewijzigd 
vastgesteld.

2 Vaststellen besluitenlijst gecombineerde commissie 31 oktober 2023

De besluitenlijst van 31 oktober wordt ongewijzigd vastgesteld.

Naar aanleiding van het verslag vraagt Jacco Schook naar het woordelijk verslag uit de 
raadsvergadering van 22 februari 2022, zoals toegezegd bij agendapunt 9. De griffie geeft 
aan dat dit verslag is doorgezet naar de portefeuillehouder met het verzoek om dit te 
tezamen met de notulen van de rechtbank naar de raad te sturen. 

REGULIER

3 Mondelinge mededelingen college

Wethouder Margreet de Deugd vraagt aandacht bij de raad voor de uitnodiging van 
Landvast om vrijdagavond de buitenfilm te bezoeken. 
Daarnaast benoemd ze de informatieve inloopbijeenkomst voor Alblasserdammers over de 
PFAS-vervuiling op woensdag 13 december op het gemeentehuis in Papendrecht.
Ten slotte geeft ze aan dat ze zeer recent, naar aanleiding van de schriftelijke vragen van 
de PvdA over de Corona-boosterprik, vanuit de GGD de toezegging gekregen heeft dat 
men op 16 december een prikmoment heeft ingepland in de gemeente Alblasserdam. 
Nadere informatie volgt.

BESPREEKSTUKKEN

4 3e bestuursrapportage 2023 - Voorstel

Dit raadsvoorstel wordt vanuit de auditcommissie als bespreekrijp aangemerkt. 

In de commissie worden aanvullende vragen gesteld. De portefeuillehouder Ramon Pardo 
Kruidenier zal de signalen over de energie/verwarming doorspelen, waarbij hij wel aangeeft 
dat er op dit onderwerp enkele technische problemen spelen. Daarnaast geeft hij aan dat bij 
de dienst Gezondheid & Jeugd er een bestuursopdracht ligt voor een zoektocht naar 
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bezuinigingen. Wethouder Margreet de Deugd zal zijn plaats in nemen in het AB, waarbij zij 
ook zeker aandacht zal hebben voor de financiën en niet alleen voor het vakinhoudelijke. 

De commissie adviseert dit stuk als hamerstuk te agenderen voor de raad van 19 december 
2023.

5 Rechtmatigheidsverantwoording en actualisatie verordeningen - Voorstel

De auditcommissie acht dit raadsvoorstel bespreekrijp. André Ruikes (CDA) is op zoek naar 
financiële dekking voor eventuele moties. Portefeuillehouder Ramon Pardo Kruidenier geeft 
aan met een procesvoorstel voor de betrokkenen te komen. In een drietal bijeenkomsten wil 
hij de raad meenemen in de sturingsmogelijkheden richting de Perspectiefnota en de 
begroting. Hij hoopt dat daarmee ook de vraag van André Ruikes beantwoord wordt.

De commissie adviseert dit stuk als hamerstuk te agenderen voor de raad van 19 december 
2023.

6 Leges- en belastingverordeningen 2024 - Voorstel

Wim van Krimpen (PvdA) vraagt de commissie na te denken of de hondenbelasting wellicht 
afgeschaft moet worden. In de commissie vindt hij hiervoor geen meerderheid.
 Daarnaast worden de tarieven voor begraven besproken. Corné van Werkhoven (SGP) 
geeft aan dat de kostendekkendheid voor de begraafrechten gedaald is met 20% en vraagt 
de portefeuillehouder dit uit te zoeken. De portefeuillehouder zegt toe dit uit te zoeken.

Wim van Krimpen (PvdA) vraagt het college om het luiden van de klok op de begraafplaats 
bij het begraven als een vanzelfsprekendheid te beschouwen. Dit heeft consequenties voor 
de doorberekening van de kosten. De portefeuillehouder zegt toe, om voor de raad van 19 
december, uit te zoeken of dit wellicht budgetneutraal mogelijk is. 

De commissie adviseert dit raadsvoorstel als bespreekstuk te agenderen voor de raad van 
19 december 2023, waarbij alleen de discussie zal worden gevoerd op het onderwerp van 
het luiden van de klok bij begrafenissen. 

7 Aanpassing huidige APV aan de Omgevingswet - Voorstel

Wim van Krimpen (PvdA) geeft aan met een motie vreemd orde van de dag te willen komen 
richting de raad van 19 december 2023 om het onderwerp stookoverlast mee te nemen in 
de omgevingsvisie. 

De commissie adviseert dit stuk als hamerstuk te agenderen voor de raad van 19 december 
2023.

SLUITING

9 Rondvraag

Corné van Werkhoven (SGP) vraagt de portefeuillehouder wat de mogelijkheden en de 
eventuele gevolgen zijn van het doen van geluidsmetingen bij grote evenementen. 
Wethouder Margreet de Deugd neemt deze vraag mee in haar overleg met de 
coördinatoren en komt hierop terug.

André Ruikes (CDA) verzoekt de portefeuillehouder om de uitvoering van moties, waarbij 
als voorbeeld de motie Rookvrije speelplaatsen, voortvarender op te pakken. Wim van 
Krimpen (PvdA) sluit hierbij aan met als voorbeeld de communicatie bij de dag van de 
bereikbaarheid. Wethouder Margreet de Deugd neemt deze opmerkingen mee. 

8 Sluiting

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering en dankt de aanwezigen 
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voor hun inbreng.


